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PROTOKÓŁ NR 18/20 

Z POSIEDZENIA KOMISJI DO SPRAW EDUKACJI, KULTURY,  
SPORTU I ORGANIZACJI POZARZĄDOWYCH 

z dnia 16 czerwca 2020 r. 

  

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 13:10 w Starostwie Powiatowym w Gryfinie  
przy ul. Sprzymierzonych 4, zakończyło się o godz. 14:45. W posiedzeniu udział wzięło  
5 członków komisji (lista obecności – zał. nr 1), Starosta Gryfiński – Wojciech Konarski, 

Sekretarz Powiatu Gryfińskiego – Andrzej Krzemiński, Skarbnik Powiatu Gryfińskiego – 

Jolanta Staruk, Posiedzenie otworzył, stwierdził quorum i obrady poprowadził 

przewodniczący komisji Paweł Wróbel. Tematem była analiza i opiniowanie projektów 

uchwał na XVIII sesję Rady Powiatu w Gryfinie. 

 

Ad. 2  
Porządek obrad 18 posiedzenia Komisji do Spraw Edukacji, Kultury, Sportu i Organizacji 

Pozarządowych został przedstawiony, stanowi zał. nr 2. 

 

Ad. 3  
Protokół z 17 posiedzenia Komisji do Spraw Edukacji, Kultury, Sportu i Organizacji 

Pozarządowych w Gryfinie nr 17/20 z dnia 27 maja 2020 r. został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 4 

Analiza i opiniowanie projektów uchwał na XVIII sesję Rady Powiatu  

w Gryfinie. 

 

1. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie udzielenia 

Zarządowi Powiatu w Gryfinie wotum zaufania (druk nr 1/XVIII) 
 

- brak głosów w dyskusji 

 

Projekt uchwały przyjęto jednogłośnie. 
 

 

2. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania z wykonania budżetu i sprawozdania finansowego 

Powiatu Gryfińskiego za 2019 rok (druk nr 2/XVIII) 

- brak głosów w dyskusji 

 

Projekt uchwały przyjęto jednogłośnie. 
 

3. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie absolutorium  

z tytułu wykonania budżetu Powiatu Gryfińskiego za 2019 rok (druk 

nr 3/XVIII) 

- brak głosów w dyskusji 

 

Projekt uchwały przyjęto większością głosów (Za – 4 osoby, Przeciw – 0 osób, Wstrzymało się – 1 

osoba) 
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4. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie petycji 

dotyczącej budowy stacji bazowej telefonii komórkowej (druk  

nr 4/XVIII) 
 

- brak głosów w dyskusji 

 

Projekt uchwały przyjęto jednogłośnie. 

 

 

5. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie mandatu 

Radnego Wojciecha Długoborskiego (druk nr 5/XVIII) 

 
Przewodniczący komisji Paweł Wróbel zapytał czy głosując za przyjęciem uchwały jest się 

za wygaśnięciem mandatu radnego Wojciecha Długoborskiego czy przeciw. 

 

Sekretarz Powiatu Andrzej Krzemiński odpowiedział, że głosując za projektem uchwały 

popiera się, by pan Wojciech Długoborski nadal był Radnym Rady Powiatu. 

 

Projekt uchwały przyjęto jednogłośnie. 
 

 

6. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia 

zgody na podpisanie umowy na świadczenie usług w publicznym 

transporcie zbiorowym na terenie Powiatu Gryfińskiego (druk  

nr 6/XVIII) 

 
- brak głosów w dyskusji 

 

 

Projekt uchwały przyjęto jednogłośnie. 
 

7. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie ustalenia cen  

biletów i opłat w przewozie autobusami w publicznym transporcie 

zbiorowym organizowanym przez Powiat Gryfiński (druk  

nr 7/XVIII) 
 

- brak głosów w dyskusji 

 

Projekt uchwały przyjęto jednogłośnie. 

 

8. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej gminie Chojna, Trzcińsko-Zdrój, Cedynia, 

Mieszkowice, Banie i Gryfino (druk nr 8/XVIII) 
 

- brak głosów w dyskusji 

 

Projekt uchwały przyjęto jednogłośnie. 



 

3 

 

9. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu 

powiatu na 2020 rok (druk nr 9/XVIII) 
 

- brak głosów w dyskusji 

Projekt uchwały przyjęto większością głosów (Za – 4 osoby, Przeciw – 0 osób, Wstrzymało się – 1 

osoba) 

 

10.  Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 

2020-2039 (druk nr 10/XVIII) 

 
 

Projekt uchwały przyjęto jednogłośnie. 

 

 

Ad. 5. 

Sprawy różne 

 
Radny Jerzy Domaradzki zapytał jaki jest koszt utrzymania jednego mieszkańca DPS, a ile 

z tej kwoty utrzymuje Powiat od Wojewody. 

 

Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk odpowiedziała, że na przykładzie DPS w Moryniu jest to 

kwota 3472,08 zł zaś Wojewoda dofinansowuje ok 2800 zł. 

 

Radny Jerzy Domaradzki zadał następujące pytania: 

1. Które gminy złożyły informację do Powiatowej Stacji Sanitarno – epidemiologicznej 

w sprawie planowanego otwarcia kąpieliska wodnego na swoim terenie oraz w jakich 

gminach funkcjonowały takie kąpieliska w 2019 r. ? 

2. Czy Powiat partycypował w kosztach utrzymania kąpieliska w Moryniu  

w poprzednich latach? 

3. Czy jest projekt powstania ścieżki rowerowej na odcinku Moryń – Przyjezierze? 

Czy wiadomym jest jak aktualnie wygląda sprawa z pomocą finansową dla pracowników 

DPS o której wspominała Dyrektor PCPR w Gryfinie? (fragment wypowiedzi p. Dyrektor  

na XVII sesji rady Powiatu: „Jeśli chodzi o badania pracowników DPS pod kątem wirusa,  

to pierwszy program z którego możnaby skorzystać to program pomocy osobom 

niepełnosprawnym pokrzywdzonym na skutek klęski żywiołowej bądź sytuacji kryzysowej  

ze środków PFRON. W tym programie znajduje się moduł IV skierowany do samorządów 

powiatowych które to mogą wnioskować o zwrot kosztów poniesionych na walkę z epidemią  

o ile kwota nie przekracza 100 000 zł i te środki można by przeznaczyć na np. wykonywanie 



 

4 

testów pracownikom.Drugi program pn. “Razem dla DPS” realizowany przez Ministerstwo 

Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej przewiduje dodatki dla pracowników DPS w okresie nie 

większym niż 3 miesiące i kwocie nieprzekraczającej 1 450 zł na pracownika w ramach 

miesiąca. Program ten przewiduje się również pokrycie kosztów noclegu poza miejscem 

zamieszkania w  momencie podejrzenia bądź faktycznego zakażenia wirusem pracownika 

(maksymalnie 90 dni i nie więcej jak 120 zł na osobodzień). Cały czas oczekuje się jednak  

na oficjalna zgodę Ministerstwa Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej by DPS I podpisanie 

umowy między Wojewodą Zachodniopomorskim, aby dyrektor mogła złożyć wniosek) – 

zapytanie numer BRZ.0012.2.18.2020.AW 

 

 

 

Na tym  zakończono 18 posiedzenie Komisji do Spraw Edukacji, Kultury, Sportu i Organizacji 

Pozarządowych o godz.14:45. 

 

 

Protokół sporządziła: 

 

 

    Ada Wisławska 

 

 

 

 

 

 

                                      Przewodniczący Komisji 

 

                                 Paweł Wróbel 

  

 

 


